

Bijeenkomst Wijkplatform Noordwest

Verslag 08 mei 2025 – Locatie Geuzenkwartier 166

Aanwezig Wijkplatform (WP):

Henny van Zanten, Rob Steinebach, Eric Nijst, Daniëlle Abrahams, Herman van der Kraats, Wim Kuijt (voorzitter), Esther Kersten, Benno van der Maten, Jana de Heus, Irene van Doorn (toehoorder), Erwin Mulder (Buurtwerkkamer TOP), Henk-Jan Kiewit, Ime Smits (voormalig lid, bewoner)

Ondersteuning

Thijs-Jan Lanning (verslag - Lawine Communicatie), Noah Reiss (Dock)

Afwezig met bericht:

Menno van den Berg, Wilbert Kalfsveld (Wijkbureau Noordwest)

Kalender 2024-2025:

- Wijkplatformbijeenkomsten 2025: 10 juli, 11 september, 13 november
- DB-vergaderingen 2025: 27 mei, 24 juni, 26 augustus, 30 september, 28 oktober, 25 november, 30 december
- Staat van de Wijk: 26 november van 19:30 – 22:00 uur, locatie: Geuzenkwartier (of kantine VV Ondiep Vooruit)

Opening

Voorzitter opent de vergadering om 20:04 uur

1. Mededelingen

- Agenda wordt vastgesteld
- Op 22 mei vertoont U in de Wijk in ZIMIHC Theater Stefanus (Overvecht) de film Goed doen voor de stad (van Babbe de Thouars). Aansluitend vindt een panel/zaalgesprek plaats over de stand van zaken rondom de invloed en inspraak van burgers op plannen van de gemeente. Naast programmadirecteur Samen Stad Maken, Irene Willems en lid Burgerberaad Ger Palmboom, maken ook Esther Kersten namens De Kracht van Zuilen en Babbe de Thouars, als maker van de film, deel uit van het panel. De bijeenkomst is gratis, aanmelden is wel verplicht en kan via: <https://www.zimihc.nl/agenda/u-in-de-wijk-goed-doen-voor-de-stad/>
- Ontwikkelingen Lage Weide: de aanvraag door de Milieugroep Zuilen voor een onderzoek, die het Wijkplatform heeft gesteund, is afgewezen. Reden voor de afwijzing: alle gegevens die uit het onderzoek naar voren zouden komen, zijn volgens de gemeente al bekend en dus is het onderzoek niet nodig. Naar aanleiding daarvan is er een verzoek naar de gemeente gestuurd door de Milieugroep Zuilen om hierover in gesprek te gaan. Het Wijkplatform ondersteunt ook dit verzoek. Op vragen van Benno geeft Wim nader uitleg. Wim geeft aan dat de afwijzing en de gegeven redenen daarvoor een prima basis vormen om met de gemeente in gesprek te gaan. De gemeente geeft aan dat wat de milieugroep vraagt, al bekend is. Daarop geeft de milieugroep aan: prima, laat het dan maar zien. Eric Hol heeft de gegevens opgevraagd en ook om een gesprek gevraagd.
- Voorstelrondje waarbij de leden zich kort voorstellen en gasten worden verwelkomd: Irene van Doorn als toehoorder en wellicht lid, Erwin Mulder als contactpersoon van Buurtwerkkamer TOP en Ime Smits als voormalig Wijkraad- en Wijkplatformlid.

2. Buurtwerkkamer TOP

- Erwin Mulder is aanwezig op uitnodiging van Noah. Erwin is sinds januari de tijdelijke coördinator van Buurtwerkkamer TOP op de Amsterdamsestraatweg, in afwachting van een nieuwe coördinator voor deze vestiging. Hij is al 13 jaar werkzaam voor de Buurtwerkkamer, waar hij begonnen is in Amsterdam Zuidoost samen met Jurriaan Otto. Hij is erg tevreden met de plek hier en het feit dat hier veel mensen zijn om te helpen. Geeft aan dat het qua politiek en incassobeleid in de gemeente nog steeds lastig is voor mensen. Op deze opmerking wordt

Bijeenkomst Wijkplatform Noordwest

nader uitleg gevraagd over wat de Buurtwerkkamer precies is. Erwin legt uit dat het een laagdrempelige inlooplek is waar bewoners gaan zitten om andere bewoners te helpen bij allerlei hulpvragen. Dit kan gaan van huiswerkbegeleiding tot het invullen van belastingaangiften. De locatie is bemenst op ma-vr van 10-16 uur door Erwin en mensen die aanwezig zijn om anderen te kunnen helpen. Daarna kunnen bewoners de ruimte gebruiken voor andere gemeenschappelijke zaken.

- Benno vraagt hoe het zit met de financiering. Erwin geeft aan dat dit voor 60 procent vanuit de gemeente gebeurt en daarnaast vanuit onder meer woningcorporaties, verzekeringsmaatschappijen en goede doelenorganisaties.
- Er zijn drie Buurtwerkkamers in Utrecht waarvan twee in Noordwest: Ondiep (Buurtwerkkamer TOP, Amsterdamsestraatweg 295) en Zuilen (Buurtwerkkamer De Verbinding, Zwanenvechtplein 11). Nummer 3 bevindt zich in Leidsche Rijn.
- Zoals veel leden van het WP, geeft Esther aan de coördinator van Buurtwerkkamer TOP niet te kennen, ondanks dat het haar taak is haar werk in de informele zorg om iedereen te kennen zoals ze zelf zegt. Esther kent wel Bernadette die actief is in de kamer in Zuilen. Daniëlle heeft er wel van gehoord, maar wist niet wat er gebeurde. Eric geeft aan dat hij de Buurtwerkkamer al langer kent vanuit de plek waar vroeger Buren voor Buren zat.
- Erwin geeft aan dat het idee achter de Buurtwerkkamer is dat mensen geholpen moeten worden die vastlopen in het systeem en veel onrecht ervaren. De Buurtwerkkamer heeft goede relaties met het Buurteam, maar het is wel complex.
- Op de vraag van Benno hoe de opening van een nieuwe Buurtwerkkamer in zijn werk gaat, geeft Erwin aan dat dit gebeurt vanuit de coördinatoren van de Buurtwerkkamer in samenwerking met het bestuur. Vaak komt de vraag vanuit woningcorporaties.
- Henny vraagt zich af of de Buurtwerkkamer ook samenwerkt met DOCK. Erwin geeft aan dat beide organisaties elkaar aanvullen. DOCK is groter en meer gericht op welzijn en De Buurtwerkkamer is kleiner en meer bezig met gerichte hulp. De organisatie kan actief blijven op de plekken waar ze zit, zolang de subsidies worden verstrekt.
- Op de vraag van Daniëlle naar concrete succesverhalen, vertelt Erwin dit met name op het financiële vlak ligt waarbij mensen die in de schulden zitten, tot rust worden gebracht. Financiële problemen worden niet direct opgelost, maar door daarbij te helpen en uitzicht te bieden op een oplossing, verbetert het welzijn van de mensen. Op de vraag van Daniëlle of wat dan het verschil is tussen locatie die geldzaken regelen en het Buurteam, geeft Erwin aan dat er genoeg hulpinstanties zijn maar dat de Buurtwerkkamer op een andere manier te werk gaat. Minder formeel, zonder oordeel, laagdrempeliger.
- Wim vraagt zich af of de Buurtwerkkamer goed wordt gevonden en wat het Wijkplatform kan doen om hun werk te ondersteunen. Erwin geeft aan dat het vooral belangrijk is om te weten dat ze bestaan en dat iedereen altijd binnen kan lopen. De buurtwerkkamer zal een plekje krijgen op de website van het Wijkplatform (link).
- Esther vult aan dat zij mensen met grote problemen, waarvan zij het een heftig verhaal vindt, altijd doorverwijst naar Erwin's collega Bernadette, die als ervaringsdeskundige in staat is deuren te openen die voor anderen gesloten blijven omdat ze zich vastbijt. Mensen die iets willen betekenen voor de Buurtwerkkamer, kunnen eenvoudig langskomen bij TOP en met Erwin praten.
- Benno geeft aan dat het probleem van kleinere stichtingen en hun voorbestaan hem vaak zit in het moment van subsidieaanvraag en het uitkeren ervan dat steeds weer jaarlijks moet gebeuren en pas aan het einde van het jaar wordt toegekend. Erwin geeft aan dit probleem te kennen en noemt als voorbeeld Amsterdam waar dit systeem op de schop is gegaan en waar subsidies als die voor de Buurtwerkkamer nu voor 6 jaar worden toegekend. Benno geeft aan dat het goed is om richting de politiek ervoor te pleiten financiering van dit soort projecten structureel vast te leggen. Het Wijkplatform kan hierin ondersteunen.
- Rob vult aan dat het aanbestedingsproces gaat veranderen. Er komt een scheiding tussen de geïnstitutionaliseerde organisaties die moeten aanbesteden en een gemeenschapspoule waarin kleinere organisaties als de Buurtwerkkamer in komen en waarin voor langere termijn subsidie wordt gegeven. De kaders waarbinnen de subsidies vallen worden op dit moment geschreven en gaat eind van het jaar naar de gemeenteraad. Dit betekent dus dat subsidies voor langere termijn geregeld kunnen worden straks.

Bijeenkomst Wijkplatform Noordwest

- Benno vult aan dat het dus goed is dat wanneer het WP een gesprek hierover heeft, met willekeurig wie, dit naar voren kan worden gebracht. Henk Jan geeft aan dat we vanuit een WP een advies zouden kunnen schrijven.

Conclusie vanuit de voorzitter: dit soort initiatieven zijn positief en moeten ondersteund worden waar mogelijk door het WP. Het WP zal aandacht geven aan de Buurtwerkkamer op de beschikbare kanalen.

3. Sloop/nieuwbouw Zwanenvechtlaan

- Onderwerp ingebracht door Henk Jan. Na een korte inleiding over de Zwanenvechtlaan als probleemplaats en voormalige Vogelaarwijk, legt hij uit dat er een oproep is geweest om mee te denken over sloop (in 2026) en nieuwbouw op de desbetreffende laan. Het zou in eerste instantie gaan over 100 nieuwe woningen (van Woonin) en later bleek dit 150. Twee blokken woningen met nu 200 woningen moeten er 350 worden. Henk Jan geeft aan zich zorgen te maken over de toekomstige samenstelling van de bewoners van de woonblokken, dus wie er weggaan en wie er terugkomen. In de wijk waren vroeger veel problemen. Dit lijkt nu een stuk beter te gaan. Hij is bang dat het met een nieuwe samenstelling van bewoners misschien weer de verkeerde kant op gaat. Over de zorgen die hij zich hierover maakt heeft hij een brief gestuurd naar de wethouders Dennis de Vries en Linda Voortman.
- Henny vraagt zich af wat Henk Jan wil bereiken en wat de rol van het platform is. Henk Jan geeft aan dat hij invloed wil houden op het proces en hij vraagt zich daarbij af of andere bewoners in de buurt wel zijn betrokken en daarmee op de hoogte zijn van de ingrijpende bouwplannen.
- Benno hoort 2 kanten aan het verhaal. Hij vraagt zich af of de vermeerdering van de woningen het probleem is of het proces. Esther vindt het lastig om er over te oordelen als niet duidelijk is hoe proces en procedure verlopen. Henk Jan wil er voor waken pas aan het eind van de procedure, trechter zoals hij het noemt, in beeld te komen als er in feite niets meer in te brengen is qua participatie. Esther vraagt zich af of bewoners worden gehoord.
- Rob stelt voor Woonin uit te nodigen tijdens volgende vergadering van het WP om uitleg te geven over het proces en het verloop. Henny wil hierbij ook de gemeente uitnodigen. Daniëlle vraagt zich af of de bouwplannen consequenties hebben voor de bewoners in de buurt qua uitzicht op de Vecht.
- Op 17 juni wordt door Woonin de volgende stap in het proces genomen. Henk Jan is van mening dat voor die tijd al een inhoudelijke reactie kan worden gegeven vanuit het WP. Esther geeft aan dat ze eerst meer informatie wil hebben, Daniëlle sluit zich daarbij aan. Rob wil ook graag eerst meer horen van Woonin. De discussie gaat verder over of het WP zich moet bemoeien met de inhoud van het woonbeleid of zich moet richten op de participatie.
- Wim besluit met de conclusie dat hij niemand hoort die Woonin níet wil uitnodigen om te praten over dit project en hoe de participatie wordt aangepakt.
- Henk Jan is echter van mening dat de discussie over participatie in dit geval niet zinvol is omdat Woonin daar wel mee bezig is. Het gaat hem om de inhoud: de problemen in de wijk zijn de laatste jaren aardig opgelost, de wijk is in balans. De buurt maakt zich zorgen dat de buurt straks weer terug bij af is.
- Eric merkt op, aanhakend op de woorden van Esther, dat het WP niet genoeg informatie heeft maar ook geen belanghebbende is en daarom denkt dat het goed is om tijdens de volgende vergadering meer informatie te krijgen, maar nu geen inhoudelijke reactie moet worden gegeven. Henny vindt dat er wel een belang is. Wim: wij moeten ervoor zorgen dat de bewonersparticipatie goed geregeld is. Daar staat het WP voor.
- Naar aanleiding van bovenstaande discussie vraagt Eric zich af of het WP inhoudelijk iets moet vinden van zaken. Hij vindt van niet en wel dat het WP er is om het gesprek tussen bewoners en partijen die het betreft te laten plaatsvinden. Wim is het hier mee eens.
- De meningen van Henk Jan en Eric lopen uiteen, maar Wim concludeert dat hij Henk Jan hoort zeggen dat dat aan het begin van het proces bewoners niet door hadden waar het over ging. Dit betekent dat de participatie niet op orde is en dat daarom daarover wel kan worden gepraat.

Bijeenkomst Wijkplatform Noordwest

- Noah geeft aan dat er overleg is geweest tussen DOCK en het Wijkbureau waarbij dit onderwerp ook op de agenda stond met het verzoek meer perspectief aan bewoners te bieden en welke rol het Wijkbureau daarin kan spelen. Hij geeft aan de informatie die hij binnenkrijgt over dit onderwerp, door te spelen naar het WP.
- Benno voegt nog toe dat er naar zijn idee wel op inhoud kan worden gepraat als de maat van de maatregelen scheefloopt (dus de leefbaarheid in het gedrang komt, bijvoorbeeld door van 100 naar 500 woningen te gaan op hetzelfde gebied).
- Tijdens de volgende vergadering wordt hierop teruggekomen besluit de voorzitter dit agendapunt.

4. Werksessie Geuzenwijk

- Wim doet verslag van de werksessie Geuzenwijk voor professionals en bewoners, waarin hijzelf als bewoner zitting heeft. Er spelen twee zaken in deze wijk: de renovatie en/of groot onderhoud etagewoningen rond de Roobolstraat. In het geval van de benedenwoningen heet dit renovatie, voor de bovenwoningen wordt het onderhoud genoemd. Hierin schuilt een probleem want aan die verschillende naamgevingen hangen ook verschillende prijskaartjes, voor wat betreft de verhuiskostenvergoeding (mensen moeten tijdelijk het huis uit). Het bedrag wat voor de benedenwoningen wordt uitgekeerd is een factor tien hoger dan voor de bovenwoningen. Dit leidt tot sociale problemen. Er is gesproken met alle belanghebbenden en ook de wethouder was uitgenodigd.
- Henny was er ook bij en geeft aan dat het beter is om niet op de inhoud in te gaan omdat hij dan nog wel even bezig zou zijn. Zijn voorstel is om in de werkgroep Wonen dieper op deze materie in te gaan en te praten met verschillende mensen over hoe woningcorporaties en andere instantie met huurders omgaan. Iedereen die mee wil praten kan zich melden bij Henny. Jana sluit zich bij Henny aan dat dit beter niet nu besproken wordt omdat ze dan 'gaat koken' en geeft aan mee te doen in het gesprek later. Benno vraagt zich af of er openingen zijn geboden om die bedragen aan te passen. Wim geeft aan dat dit niet mogelijk is. Wel wordt er geprobeerd de mensen zoveel mogelijk tegemoet te komen.
- Volgens Esther hoeft er maar iets te gebeuren of de vlam slaat in de pan. Daarnaast stopt daar de Roobolkapel, waarvan de activiteiten naar de Oranjekapel gaan. Dat zorgt ervoor dat er geen huiskamer meer in de buurt is. Wim geeft aan dat er op de Van der Marckstaat een project komt (bovenwoning) waar bewoners dingen kunnen doen. Esther merkt op dat de Geuzenwijk wel de buurt is waarover men zich zorgen maakt in Noordwest. Ze vraagt zich af of het WP hier iets mee moet doen of dat dit over moet worden gelaten aan partijen als DOCK en De Kracht van Zuilen.
- Wim geeft aan dat de oproep van Henny duidelijk is dat mensen die mee willen praten dit kunnen doen en zorgen dat de bewoners zoveel mogelijk inspraak hebben in wat er gebeurt in hun wijk. Henny reageert dat het feit dat de ene bewoner 5000 euro krijgt en de ander 300, tot grote problemen kan leiden. Maar daarmee gaan we weer op de inhoud in...
- Benno benadrukt dat hij teleurgesteld is in de partijen die de beslissingen hebben genomen, zowel tot renovatie als tot het vertrek van de Roobolkapel, dat is in zijn ogen te makkelijk gedaan door onder meer de PKN. Er moet juist meer in dit soort voorzieningen geïnvesteerd worden. Rob geeft aan dat dit allemaal te maken heeft met de verschraving van het voorzieningenniveau in Noordwest en dat het onderwerp in dat kader zeker iets is voor het WP. Volgens hem kunnen we daar een actie op inzetten. Wat betreft actie tegen de woningcorporaties vindt Rob dat hier een taak is weggelegd voor de opbouwwerkers omdat die verstand hebben van de woningwet. Er is dus een taak voor welzijnsorganisaties en daarnaast zou er ook nog naar de woonbond kunnen worden gestapt om Woonin te laten bewegen naar fatsoenlijke vergoedingen. Henny vindt dat de krachten gebundeld moeten worden.
- Daniëlle geeft aan, en Henk Jan meldde dit ook al tussendoor, dat dit onderwerp en die van Henk Jan dan gebundeld mogen worden in de speciale werkgroep Wonen die Henny bij elkaar wil krijgen.
- Noah geeft aan dat hij de voortgangsrapportage voor de eerste maanden van het jaar naar het middenveld van DOCK heeft gestuurd en daarin staat dat de Geuzenwijk en de polarisatie daar focuspunt wordt voor de tweede helft van dit jaar. Rob reageert hierop dat dat

Bijeenkomst Wijkplatform Noordwest

ondersteuning tijdens een renovatieproject waarbij mensen uit huis worden geplaatst dusdanig ingrijpend in het persoonlijke leven is, dat dit aan de voorkant moet worden geregeld in een sociaal plan. Deze kennis was volgens hem altijd aanwezig bij de Woningcorporaties en nu kennelijk niet meer. Hij pleit ervoor dat er bij Woonin op wordt aangedrongen geld vrij te maken voor iemand die de mensen inhoudelijk kan ondersteunen. Rob gaat het niet doen zegt hij, tenzij de organisatie bereid is hem 100 euro per uur te betalen.

- Conclusie van dit punt is dat in de werkgroep wonen aan dit onderwerp gewerkt gaat worden. Henny kan gemaild worden: Jana, Henk Jan, Noah, Wim doen mee. Hoe het WP op korte termijn hierop moeten reageren is nog niet bekend en moet blijken uit de resultaten van het overleg in de werkgroep.

5. Natuurgebied Zuilen

- Henk Jan meldt dat er voor de werkgroep Groen toch nog een sessie is georganiseerd over Natuurgebied Zuilen. Positief zijn veel punten overgenomen die niet meer verwacht waren. Er is gezegd dat er geen bewonersavond wordt georganiseerd omdat de gemeente oordeelt dat er verschillende sessie zijn geweest waardoor verdere participatie niet meer nodig is. De gemeente kan het met die input verder uitwerken. Hierover is een brandbrief opgesteld en uitgegaan. In een gesprek met de gemeente werd aangekondigd dat een enquête naar bewoners wordt gestuurd over kleine onderdelen van het plan. Dit wordt als te weinig ervaren. De vraag van Henk Jan is om een brief naar de gemeenteraad te sturen met de vraag om een bewonersavond. Voorstel van de brief is toegevoegd aan de stukken.
- Wim geeft aan: bewonersavond moet er komen als er duidelijkheid is.
- Benno: het ontwerp is dus overgenomen.
- Esther: naar wiens wens is het overgenomen?
- Rob: is er nog invloed van de bewoners op het functioneel ontwerp. Henk Jan geeft aan dat dat juist de vraag is. Eric vult hierop aan op Rob dat het inderdaad in de taak van het WP ligt om aan te dringen op contact met bewoners, maar dan moet er wel ruimte zijn om na zo'n avond nog verandering in de plannen te krijgen. Henk Jan geeft aan dat dat niet gebeurt als het aan de projectleider ligt.
- Wim en Rob geven aan dat dat als je in een brief wilt aangeven dat je een bewonersavond wilt, deze ook goed geformuleerd moet worden en er duidelijk wordt aangegeven dat bewoners ook nog wat in te brengen hebben. Conclusie: de brief wordt in aangepast vorm naar de gemeenteraad gestuurd.

6. Inventarisatie knelpunten verkeersoverlast in Noordwest

- Er wordt in groepjes uit elkaar gegaan en op kaarten die door het Wijkbureau zijn verstrekt, aangegeven waar volgens de leden de knelpunten zitten. Dit is de eerste stap om hierop tijdens de volgende vergadering terug te komen met vertegenwoordigers van de gemeente om te kijken hoe hier mee verder wordt gegaan. Na het invullen worden de kaarten aan het wijkbureau gegeven om hier verder naar te kijken

7. Werkgroep Wonen

- Wim doet verslag. In maart was er een bijeenkomst in De Speler met het Zuilen's Energieteam en de gemeente Utrecht over de warmtetransitie. Hierbij waren zo'n 40 mensen. De woonwerkgroep heeft hierdoor 2 extra leden gekregen. Na evaluatie is besloten een vervolgvond te organiseren. Het thema van de avond was: wat komt er op ons af en hoe moet je aan de slag. Tijdens de bijeenkomst is erop geattendeerd dat het mogelijk is om begeleiding te krijgen. Dit heeft de werkgroep aangevraagd en een procesbegeleider is toegewezen. Deze gaat helpen plannen te maken om in meer delen van de wijk plannen van bewoners te ondersteunen en tegelijkertijd de discussie te starten over hoe we de warmtetransitie oppakken. Jana reageert dat het project mislukt was en dus niet van het gas af wil.
- Henk Jan geeft aan dat ook moet worden gekeken naar koeling en niet alleen naar verwarming.
- Rob geeft aan dat de positie van bewoners heel belangrijk is. Er ligt wel een warmtenota en daarin is niet duidelijk waar de zeggenschap van de bewoners in het proces een belangrijk

Bijeenkomst Wijkplatform Noordwest

moment moet worden. Er wordt wel gesproken over het moment hoe de zeggenschap van bewoners geregeld moet zijn, maar hoe je daar komt, dat is niet helder. Er wordt niet gesproken over een kompas van zeggenschap. De gemeente maakt met de door ons gekozen raad afspraken dat er op een moment tot een besluit moet worden gekomen waar we samen verantwoordelijk voor zijn en daarvoor moet je ook aan de voorkant tot afspraken zijn gekomen. Hier moeten de leden van de werkgroep nog goed naar kijken en doorlezen (zo'n duizend pagina).

- Conclusie: Rob wil aan de voorkant zien hoe tot een besluit wordt gekomen en dan pas naar de technische processen kijken. Wim benadrukt ook nog dat de betaalbaarheid niet moet worden vergeten ook.
- Daniëlle woont in een oud huis dat niet valt te isoleren en vraagt zich af wat er met dat soort huizen gebeurt. Als opties worden aangereikt om de energieambassadeur te raadplegen voor persoonlijk advies. Ime geeft aan dat er tegen die tijd vast wel een ander soort samengesteld gas uit de leidingen zal komen...

7. Werkgroep Gezondheid

- Benno doet verslag. Twee pijlers in de werkgroep: pijler één gaat over persoonlijke eetadviezen voor gezond leven, pijler twee gaat over vergroten bewonersparticipatie om invloed uit te oefenen op betere gezondheid in het algemeen. De werkgroep wil met DOCK in gesprek over burgerparticipatie op het gebied van gezondheid. DOCK wil dit op de buurtagenda zien te krijgen.
- Als het aan de werkgroep ligt wordt niet alleen naar lichamelijke maar ook naar geestelijke gezondheid gekeken. Rob legt uit dat het verzoek bij DOCK wordt neergelegd om iets te doen met sociale media als whatsapp om een soort gemeenschappen te bouwen om van daaruit gezondheidsbevorderende initiatieven te ondersteunen. Hier wordt over gepraat.
- Ook wordt er binnen de Gezonde Wijk Alliantie gekeken of bewoners naast alle professionals een belangrijker stem hierin kunnen krijgen. Rob geeft aan dat er een helder verhaal met komen waar mee we duidelijk kunnen aangeven tijdens bijeenkomsten als De Staat van de Wijk, of de buurtoverleggen, wat we willen. Benno: het idee is om van onderaf met bewonersinitiatieven aan de gezond te werken zonder paternalistisch te zijn.
- Daniëlle hoopt in de Dame een bijeenkomst met zo'n twintig mensen met obesitas te organiseren met gezond eten, bewegen en informatie te geven over gezonde voeding. Benno geeft aan dat als individu prima is om te organiseren maar dat dit niet per se vanuit de werkgroep hoeft te komen.

8. Wijkproeverij

- Noah legt uit dat op 9 mei de Wijkproeverij plaatsvindt bij de Uithoek. De bijeenkomst is erop gericht om bewoners van de 2^e Daalsedijk, die er vaak al generaties lang wonen en de nieuwe bewoners van Wisselspoor met elkaar kennis te laten maken. Het wordt een gezellige middag afgesloten met een barbecue.

9. Werkgroep Groen

- Henny doet verslag. Bijgepraat met de gemeente over de Ommetjes.
- Er is reactie van Woonin op de brief gekomen. Henk Jan vindt dat er nu hogerop gegaan moet worden binnen Woonin, want het antwoord was niet bevredigend. Dit wordt verder in de werkgroep besproken. Eric verzoekt wel als DB op de hoogte gehouden te worden voordat er een reactie wordt gestuurd.

Henny biedt zijn excuses aan voor zijn boosheid eerder tijdens de vergadering over Woonin. Hij geeft aan dat het komt dat hij zich mee laat slepen in zijn betrokkenheid bij de mensen.

10. Ontwikkelingen in de wijk

- Jana constateert steeds meer asociale mensen in de wijk komen wonen die iedere hoek van de straat als vuilopslag gebruiken. Hier mag beter op gelet worden vanuit de gemeente. Daniëlle geeft aan dat het niet alleen om 'nieuwkomers' gaat maar ook om opvoeding. Wim en Jana reageren hierop dat dit in principe ook nieuwkomers zijn en dat je het zo moet zien.

Bijeenkomst Wijkplatform Noordwest

Henny vertelt dat hij een bijeenkomst heeft gehad met Geraldine en iemand die over afval gaat binnen de gemeente. Er wordt gekeken of er iets aan gedaan kan worden. Stelt voor om het tijdens een volgende vergadering hier over te hebben en iemand van de gemeente uit te nodigen

- Initiatief van Henk Jan over initiatief tot Vechtpark vergelijkbaar met Singelpark. Er wordt iets meer mee gedaan. Vanuit de gemeente wordt aangegeven dat er alleen nog naar ecologie wordt gekeken. Volgens hem erkennen ze er mee dat het gewoon achterstallig onderhoud is dat op deze manier een nieuwe naam krijgt. Henk Jan is er erg boos over en heeft contact opgenomen met Dennis de Vries hierover. Er wordt op teruggekomen.

11. Rondvraag

- Daniëlle: bij het Vorstelijk Complex zijn heel veel tegels gewipt en boomspiegels verbreed. Henny vertelde dat dit te danken was aan haar wandeling met de wijkwethouder en daar is ze dus heel blij mee. Was mooie geweest dat de groter stukken grond waren ingepland tijdens de herdenking op 4 mei.
- Noah: De brulkikker wordt een nieuw buurthuis/buurtkamer in het pand van Portaal. Dit lijkt de goede kant op te gaan.
- Henny wil graag weten wat de taak van het WP nu daadwerkelijk is. Hij wil hierover een uitspraak hebben zodat hij en anderen ook kunnen bepalen of hij hier wel op zijn plek is. Rob vult aan dat het goed is om te bespreken. HJ sluit zich daarbij aan.

12. Verslag vergadering 13 maart

- De notulen van de vorige keer worden vastgesteld. Rob vraagt zich af of de notulen ook naar Eva Oosters gaan. Wim vertelt dat ze aangegeven heeft dat ze zeer accuraat waren. Rob vindt het helder en duidelijk geschreven.

13. Afsluiting

- Voorzitter sluit de vergadering om 22:13.

Actielijst

Nr.	Datum	Actie	Wie
5.	12-09-24	Agenderen 'Wat kan het wijkplatform bijdragen aan de buurtagenda's van Pijlsweerd en Ondiep'	DB
7.	12-09-24	Uitnodigen voorzitter van de ondernemingsvereniging #ASW030 voor het wijkplatform	DB
12.	09-01-25	Bastiaan Stafhorst van Woonin uitnodigen te praten over isoleren en vergroenen.	DB
16.	13-03-25	Vorbereiding gemeenteraadsverkiezingen	Esther, Benno, Rob
17	13-03-25	Vorbereiding Staat van de Wijk	Rob, Wilbert
19	08-05-25	De buurtwerkkamer promoten op website en facebook WP	Thijs-Jan
20	08-05-28	Gesprek over huurders in de werkgroep Wonen. Aanmelden kan bij Henny	Henny, Henk Jan, Noah, Wim